
User Guide for Viewing Offer Letter, Offer Acceptance and 
Payment of Tentative Tuition Fee (Taught Postgraduate Programmes) 

查閱錄取通知書，接受入學錄取及預繳部分學費指南 (授課式研究生課程) 
 
1. Click the hyperlink “Online Admission Application System” in the email notification 

for application result. You will be directed to the Online Admission Application System. 
點擊申請結果通知電郵中的超鏈接 – 網上入學申請系統。 你將被連接到網上入

學申請系統。 
 

2. Log into the Online Admission Application System. 
登入網上入學申請系統。 
 

 
 
 

3. Click “Application Status” to view the application result. 
點擊「申請狀況」查閱申請結果。 
 

 
 

 
  



4. Click “View Offer Letter” to view the Offer Letter online. Then, click “Accept/Decline” 
button. 
點擊 「查看結果」以查閱錄取通知書。然後點擊 「接受/拒絕錄取」。 
 

 
 

5. After confirming your decision (I accept or I decline), you will receive an 
acknowledgement email. 
確認接受或拒絕錄取後，你將收到一封確認電郵。 

 

 



 
 

6. You are required to pay a tentative tuition fee to secure your programme place. Click 
“ePayment”. 
你必須預繳部份學費以保留學位。點擊「網上付款」。 
 

 
 

  



7. Click “Pay Now” then “Confirm Payment” 
點擊「即時付款」然後「確認繳費」。 
 

 

 
 
 
 

8. You will be directed to “Centralized Payment Platform”, a secured third party 
website, to make the online payment.  
點擊「確認」後，你會被連接到「中央支付平台」- 安全性第三方網站進行網

上繳費。 
 

 
 



9. Select a payment method: Credit Card, UnionPay, FPS, PPS or WeChat Pay / Alipay / 
BOC Pay / 云閃付. Then, click “Continue”. 
選擇繳款方法：信用卡、銀聯、轉數快、繳費靈、微信支付 / 支付寶 / BOC Pay 
/ 云付閃，然後點擊「繼續」。 
 

 
 
 

10. You can view your payment status at “ePayment” page if you paid the tentative tuition 
fee via “Centralized Payment Platform”. 
如透過「中央支付平台」繳交學費，你可以在「網上付款」頁面查閱你的繳款狀

況。 
 

 
 

 
  



Below are the demonstrations of different Payment methods: 
以下是各種付款方式的示範︰ 
 

• Credit Card 信用卡: 
 
Select “Credit Card” and then click “Continue”. You will be redirected to a secured credit 
card payment website to complete the online payment. 
選擇「信用卡」付款方法，然後點擊「繼續」，你將會被連接到安全性信用卡網站

進行網上繳費。 
 

 
 

 

 
 

  



A notification of successful payment will be displayed after you have completed the 
payment procedures. Please save a copy by taking a screenshot of this page for future 
reference. 
完成繳費後，系統將會顯示繳費成功的頁面。請將此頁以螢幕擷取方式存檔，以作

參考之用。 
 

 
 

  



• UnionPay 銀聯: 
 
Select “UnionPay” and then click “Continue”. You will be redirected to Union Pay’s 
payment gateway to complete the online payment. 
選擇「銀聯」付款方法，然後點擊「繼續」，你將會被連接到銀聯收款平台進行網

上繳費。 

 
 

 

 



A notification of successful payment will be displayed after you have completed the 
payment procedures. Please save a copy by taking a screenshot of this page for future 
reference. 
完成繳費後，系統將會顯示繳費成功的頁面。請將此頁以螢幕擷取方式存檔，以作

參考之用。 
 

 
 

 
  



• FPS 轉數快: 
Select “FPS” and then click “Continue”. 
選擇「轉數快」付款方法，然後點擊「繼續」。 
 

 
 
An FPS QR code which you can scan with FPS will be generated to complete the online 
payment. 
系統將顯示轉數快二維碼，請使用「轉數快」功能掃瞄二維碼進行繳費。 
 

 
 

 
  



After completing the payment, click “Return” in the application system. The payment 
status will change to "Success". 
完成繳費後，點擊「返回」，申請系統將會顯示「繳費成功」 
 

 

 
 
 

  



• PPS 繳費靈: 
 
Select “PPS” and then click “Continue”. You will be redirected to PPS’s payment 
gateway to complete the online payment. 
選擇「繳費靈」付款方法，然後點擊「繼續」，你將會被連接到「繳費靈」收款平

台進行網上繳費。 
 

 
 

 
 

 
 



A notification of successful payment will be displayed after you have completed the 
payment procedures. Please save a copy by taking a screenshot of this page for future 
reference. 
完成繳費後，系統將會顯示繳費成功的頁面。請將此頁以螢幕擷取方式存檔，以作

參考之用。 
 

 
 

 
 
 
 

  



• WeChat Pay (微信支付) / Alipay (支付寶 )/ BoC Pay /云閃付 
 
Select “WeChat Pay / Alipay / BoC Pay /云閃付” and click “Continue”. You will be 
redirected to a secured third party website (Wallyt) to complete the online payment. 
選擇「微信支付 / 支付寶 / BoC Pay / 云閃付」付款方法，然後點擊「繼續」，你

將會被連接到安全性第三方網站(Wallyt)進行網上繳費。 
 

 
 
 
After connecting to the payment gateway, select the payment method, and then click 
“CONFIRM” 
連接到收款網站後，選擇支付方式，然後點擊「確認」 
 

 
  



Scan the QR code for payment by using the payment platform APP. 
使用相關支付平台應用程式掃瞄二維碼以進行繳費 
 

 
 

 
A page showing payment success will be displayed after the payment. Click “Back TO 
MERCHANT” to ensure the entire payment process. 
完成繳費完成後，繳費網站將會顯示繳費成功的頁面。必須點擊「返回商戶」以完

成整個繳費程序 
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